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Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Elekes László, Gyuga Mihály, dr. Mátics István, 

Németh Ferenc, Sólyom Jöran, és Túri Bernadett bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető   

  

Távol volt:    Metzger Gyula és Székely Antal bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 13 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt. Ismertette az 

ülés napirendi pontjai. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

63/2018. (IV.23.) PB határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2018. április 23-ai ülésén 

az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. április 24-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

3. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

4. A Képviselő-testület 2018. április 24-ei zárt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök javaslatot tett a „Kiegészítő döntések a TOP-3.1.1-15-KO1-2016-00004 

azonosítószámú, Oroszlány – Tatabánya közötti kerékpárút kiépítése tárgyú pályázattal kapcsolatosan” 

című napirend zárt ülésen való tárgyalására. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi 

pont zárt ülésen való tárgyalásáról.  

 

A bizottság a napirend zárt ülésen való tárgyalását nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

64/2018. (IV.23.) PB határozata 

napirendi pont zárt ülésen való tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2018. április 23-ai ülésén 

a „Kiegészítő döntések a TOP-3.1.1-15-KO1-2016-00004 azonosítószámú, Oroszlány – Tatabánya 

közötti kerékpárút kiépítése tárgyú pályázattal kapcsolatosan” című előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Ezt követően Papp Péter elnök javaslatot tett az 1. napirendi ponton belüli előterjesztések tárgyalására és 

azok tárgyalási sorrendjére, tekintettel a meghívott vendégekre. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztések tárgyalási sorrendjéről. 

 
A bizottság az előterjesztések tárgyalási sorrendjét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 
Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

65/2018. (IV.23.) PB határozata 

az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2018. április 23-ai, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2018. április 24-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. vezető 

tisztségviselői, felügyelő bizottsági tagjai megbízatásának hosszabbítása, továbbá az Oroszlányi 

Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. könyvvizsgálóinak megbízatása 

- Döntés a köztemető fenntartási és üzemeltetési szerződés meghosszabbításáról 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. 2017. évi beszámolója 

- A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló 2018. évi támogatási 

megállapodások 

- Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

- Térfigyelő kamerarendszer fejlesztése 

- A 2018. évi önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatásáról szóló központi 

pályázattal kapcsolatos döntések 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

3. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

4. Kiegészítő döntések a TOP-3.1.1-15-KO1-2016-00004 azonosítószámú, Oroszlány – Tatabánya 

közötti kerékpárút kiépítése tárgyú pályázattal kapcsolatosan  
 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2018. április 24-ei ülése előterjesztéseinek 

    megvitatása 

 

Az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. vezető tisztségviselői, 

felügyelő bizottsági tagjai megbízatásának hosszabbítása, továbbá az Oroszlányi Ingatlankezelő és 

Hasznosító Zrt. könyvvizsgálóinak megbízatása 

 

 

16 óra 18 perckor Székely Antal bizottsági tag megérkezett a Pénzügyi Bizottság ülésére, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 8 fő 
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Kontschán Flórián Jenő OSz Zrt. vezérigazgató elmondta, ismert, hogy az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 

értékesítése folyamatban van. A folyamat lezárásig az előterjesztés javaslatot tesz arra, hogy az OSz Zrt.  

igazgatóságát, felügyelő bizottságát, könyvvizsgálóját és vezérigazgatójának megbízását az egyeztetések 

és az üzlet végleges lezárásnak határidejéig (szeptember 30.) hosszabbítsa meg a képviselő-testület. 

Mindenkinek a szerződése május 30-án lejár, a képviselő-testületnek vagy új tisztségviselőket kell 

választani, vagy a jelenlegi tisztségviselőknek a mandátumát kell meghosszabbítani. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy az OIH Zrt.-nél a határozati javaslat szintén arra tesz javaslatot, hogy a 

jelenleg lévő felügyelő bizottság, vezérigazgatóság, maradjon szeptember 30-ig tisztségben, kiegészítve 

azzal, hogy az OIH Zrt. 2018 június 1. és május 31. között könyvvizsgálót válasszon, akinek személyére a 

vezérigazgató tesz javaslatot.  

 

Miután további, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

66/2018. (IV.23.) PB határozata 

 „Az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. vezető 

tisztségviselői, felügyelő bizottsági tagjai megbízatásának hosszabbítása, továbbá az Oroszlányi 

Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. könyvvizsgálóinak megbízatása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. 

vezető tisztségviselői, felügyelő bizottsági tagjai megbízatásának hosszabbítása, továbbá az Oroszlányi 

Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. könyvvizsgálóinak megbízatása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

16 óra 21 perckor Kontschán Flórián Jenő OSz Zrt. vezérigazgató elhagyta a bizottság ülését.  

 

Döntés a köztemető fenntartási és üzemeltetési szerződés meghosszabbításáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság ülésén egyhangúlag támogatták az 

előterjesztést. A frakció ülésen azonban két kardinális kérdés merült fel. Az egyik a régi temető hátsó 

bejáratától felvezető útszakasz kérdése, rendbe tétele, illetve a normális használhatóság biztosítása. 

Kérdése az volt, hogy erre milyen lehetőséget lát az üzemeltető, mikori határidővel? A másik kérdés az 

volt, hogy az új temetőben a központi murvás útszakasznak a temető bejárattól számított jobb oldali 

részén tervezik-e, ha igen, milyen formában és forrásból a közlekedő útszakasz kiépítését? Az utolsó 

temetéseken azt tapasztalta, hogy ennek a résznek az esőzéskor komoly problémái vannak, nagy sárban 

kell közlekedni. Van-e elképzelés, lehetőség?  

 

dr. Mátics István bizottsági tag kérdése az volt, hogy az új temető részen mikor kezdődhet el a 

ravatalozó építése, mosdóval? 

 

Dobos János ügyvezető igazgató elmondta, hogy a ravatalozó újjáépítése az új temető részben 

összefüggésben volt a Majki úttal. Voltak még nem egyező vélemények, ebben az ügyben azóta még 

kaptak tájékoztatást. Azonban már korábban jelezték, hogy egy ravatalozó építése akkora projekt, hogy a 

városnak is részt kell a finanszírozásban vennie.  

A régi temető hátsó bejáratától felvezető utat 40*40-es lapokból kívánják kirakni, melyet idénre 

terveznek. Erre ígéretet is tett a télen. 
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Az új temetői út fenntartói, nem üzemeltetői hatáskör. 1996 óta a parcellák közötti rész útnak van 

kihagyva, azt az önkormányzatnak kell eldönteni, azt mikor teszik murvássá vagy szilárd burkolatúvá. A 

bal oldali részen megfelelő volt a füves terület, a jobb oldali rész problémásabb, de nem az esőzések, 

hanem a téli olvadás után. Olyan a talaj, amikor a fagy kienged és arra eső esik, nem tudja elszívni a 

vizet, de ez az egész temetőre vonatkozik nem csak az utakra. A Varikont Kft.-vel felveszi a kapcsolatot 

és tájékoztatja az önkormányzatot a fejleményekről. Akkor lehet eldönteni, hogy ez aktuális vagy sem.  

 

Papp Péter elnök tolmácsolta a Pénzügyi Bizottság javaslatát, hogy a ravatalozó kialakításával, 

tervezésével foglakozzon a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a temetőüzemeltető 

bevonásával.   

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

67/2018. (IV.23.) PB határozata 

a „Döntés a köztemető fenntartási és üzemeltetési szerződés meghosszabbításáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a köztemető fenntartási és üzemeltetési szerződés meghosszabbításáról” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

16 óra 32 perckor Dobos János ügyvezető igazgató elhagyta a bizottság ülését. 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és a helyben kiosztott kiegészítést.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a helyben kiosztott kiegészítés 17-es pontjában az 

Oroszlányi Utánpótlás Futball Clubbal mint kedvezményezettel közösen kérelmezi az önkormányzat az 

MLSZ-nél a Gárdonyi Sportcentrumot érintő, a látvány-csapatsportágak Tao. támogatási rendszere 

keretében támogatott beruházás 2018. június 30-ai elszámolási határidejének meghosszabbítását és a 

támogatott fejlesztés műszaki tartalmának módosítását. 

Az ajánlattevő is jelezte hogy célszerűnek látszik a támogatott fejlesztés műszaki tartalmának 

újragondolása, illetve a megvalósítási határidő meghosszabbítása. 

Az előterjesztés tartalmazza, hogy a 46/2018. (III.27.) Kt. határozatával jóváhagyott beruházási- és 

pénzügyi elszámolás rendjéről szóló megállapodás 26.495.218.- Ft-ban határozta meg a megvalósuló 

beruházás teljes becsült költségét, melyhez 7.948.566.- Ft önerőt biztosított.  A beérkezett ajánlat bruttó 

35.400.037.- Ft. Jelezte azt is az ajánlattevő, hogy célszerű a megvalósítási határidő meghosszabbítása is, 

mivel az elszámolási határidő nem kivitelezhető. Az előterjesztés 18. pontja a polgármesteri hatáskörben 

március hónapban indított beszerzési eljárásokról ad tájékoztatást, a 19. pontban a Mindszenti utcai 338/6 

hrsz-ú felvett 3075m2 területű ingatlanra vonatkozó kisajátítási eljárás szerepel, melyben a Győri 

Közigazgatási és Munkaügyi Bíróság a mellékelt végzéssel perbe állította Oroszlány Város 

Önkormányzatát. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy most újra kezdik a 19-es alpontban a Mindszenti utcai 

kisajátítás kérdéskörét. Előző bizottsági üléseken az összegek kérdéskörét már vizsgálták, ehhez képest 

most az áfával növelt összeg újbóli áfa növelését kéri a tulajdonos.  
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A felülvizsgálat arra vonatkozott, hogy az áfást árat kérik megállapítani, akkor arról volt szó, hogy a 14,6 

M Ft már áfával növelt bruttó összeg. Úgy gondolta súlyos aránytévesztés van. Kérdése az volt, hogy 

látja-e ezt a jogi képviselete a városnak, jogos-e  vagy sem? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta hogy a 2018. április 19-én érkezett végzésre még nincs külön 

álláspontja a hivatalnak, ez majd most fog megfogalmazódni.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy áfáról nem lehetett szó, hiszen az jogszabályok által 

meghatározott, ha az ügyfél be van jelentkezve az áfa körbe, akkor áfásnak kell tekinteni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a szóban lévő ingatlant bejelentette-e az áfa körbe?  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, nem ingatlanonként történik a bejelentkezés. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, hogy az igazságügyi szakértő jognyilatkozata alapján lett 

az megállapítva, hogy a 14,6 M Ft-os összeg nem tartalmaz áfát, mivel nettó értéken állapította meg az 

értéket, nem ismerve a kezelés módját?  És ezért kerül rá pluszban az áfa? Ezt követően idézett a helyben 

kiosztott anyagból. 

További kérdése az volt, hogy ha az az önkormányzatot kár éri, jogukban áll-e valamilyen módon 

kártérítést indítani ellene. Úgy gondolta, hogy egy igazságügyi ingatlanszakértőnek kötelessége föltárni 

az adott ingatlan értékesítésével kapcsolatos dolgokat, és ennek megfelelően megalapozottan döntést 

hozni. Úgy gondolta, hogy a 4 M Ft kontra 14,6 M Ft önmagában óriási probléma, és annak nem 

vizsgálata, hogy egy jogügylet áfa köteles vagy sem, nem teljes korrektségű eljárás.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag nem értette, hogy nem vette figyelembe a szakértő az áfát, hiszen először 9 

M Ft-ot állapított meg, amit a közigazgatási hivatal megfelezett. Erre jött a felülvizsgálati kérelme a 

kisajátítottnak, hogy kéri felülvizsgálni az árat és az áfa tartalmat is. Már a második körben az áfa 

felvetődött, mint probléma.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy amikor ingatlant eladnak vagy vásárolnak, jogszabály 

rögzíti a két egymástól független ingatlanszakértő által történő ingatlan érték meghatározást. Kérdése az 

volt, hogy kisajátítás esetén van-e ilyen eljárás? Gondolhattak arra, hogy kontrolljuk legyen? A két 

egymástól független összeg között brutális eltérés van. Észrevétele volt, hogy az alperesi közösségben 

lévő kormányhivatal arra vezethette az önkormányzatot, hogy a 14,6 M Ft-ot bruttó összegként 

értelmezve hozott határozatot. Mivel ez nem bruttó értékű és az ingatlanszakértő így nyilatkozott, ezért 

ítélte meg a bíróság a +3,1 M Ft-os áfa megfizetési kötelezettséget is.   

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy az önkormányzat rendeletalkotási jogkört kap, hogy 

szabályozza eljárási rendjét. Van is helyi önkormányzati rendelet erre nézve, abban került rögzítésre a két 

ingatlan értékbecslés. Kisajátítási eljárásnál azonban más a helyzet, az központi jogszabály által teljesen 

leszabályozott, nincs helyi jogalkotási jogkör. A központi jogszabályok alapján leszabályozott eljárási 

rendben közigazgatási eljárás útján folytatja le a hatáskörrel rendelkező kormányhivatal az eljárást. Ami a 

felmerült kárt és a kormányhivatal felelősségét illeti, ismeri a polgári törvénykönyv a közigazgatási 

jogkörben okozott kár fogalmát, szűk körben, de lehetőség van ebben az esetben kereset indítására.  

 

Papp Péter elnök véleménye szerint leírhatják a határozati javaslatba, hogy az áfával nem értenek egyet.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a jogszabály is azt mondja, hogy a kártalanítás összegét is úgy kell 

tekinteni, mint amely az általános forgalmi adót is tartalmazza.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, az önkormányzat kérte a kisajátítást, nem az önkormányzat hozta 

a döntést. Normális esetben annak kellett volna hoznia, és akinek ez nem tetszik, jogorvoslatot kér. Itt 

nem ez történt. Nem az önkormányzat állapította meg az árat, nem értette, hogy a közigazgatási per során 

a pert a kisajátítást kérő ellen miért kell megindítani. Kérdése az volt, milyen alapon?  
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16 óra 55 perckor Sólyom Jöran bizottsági tag elhagyta a bizottság ülését, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 7 fő. 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, mi lesz a per tárgya, mi lesz a vád? Mit követett el az 

önkormányzat? Elindított egy eljárást, jogosan indította el az eljárást? Igen, meg volt hozzá minden joga. 

Akkor milyen alapon perelik be az önkormányzatot?  

 

16 óra 58 perckor Sólyom Jöran bizottsági tag visszatért a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma 8 fő. 

 

A bizottság tagjai a kisajátítási eljárásról egyeztettek. 

 

Papp Péter elnök ismertette módosító javaslatát:  

5.a) Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a kártalanításként fizetendő 14,6 M Ft-ot 

tudomásul vette, ezen összeget úgy tekintette, ami az áfát is tartalmazta. 

5.b) Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem ért egyet a további 3.103.937 Ft 

megfizetésével és kéri a végzés ellen fellebbezési kérelem benyújtását.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy nincs szó áfáról az ingatlanvásárlásnál.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a kisajátítási törvény azt mondja ki, hogy a kisajátítási 

összeg az áfát is tartalmazza. Két eset lehetséges, vagy nem tud erről az igazságügyi szakértő vagy ha tud 

róla, akkor nem volt jogszerű az eljárása. Vagy nem tehet olyan jognyilatkozatot, hogy az nettó ár.  

Véleménye szerint pontosan tudta, hogy kisajátításról van szó, nem adhatott nettó árat.  

 

A bizottság tagjai a helyben kiosztott anyagból idéztek és arról egyeztettek. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdése az volt, ha fellebbeznek, ki fizeti a perköltséget? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy az önkormányzat a költségeket tekintve illetékmentes.  

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy a KEM Kormányhivatallal egyeztetni kellene e 

körben. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye az volt, hogy a KEM Kormányhivatal felelősségét is 

vizsgáltassák meg.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak módosítási javaslatáról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

68/2018. (IV.23.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta azon módosító 

javaslatot, hogy Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a kártalanításként fizetendő 

14,6 M Ft-ot tudomásul vette, ezen összeget úgy tekintette, ami az általános forgalmi adót is tartalmazta. 

Nem ért egyet a további 3.103.937 Ft megfizetésével, továbbá kéri a végzés ellen fellebbezési kérelem 

benyújtását.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a 18. pontban szerepel a rota vírussal kapcsolatos 

eljárás. Egy hónappal ezelőtt már felvetette, hogy ideje lenne előkészíteni az oltások közbeszerzését. 

Akkor azt a választ kapta, hogy a szerződés alapján ez folyamatos. Itt nem az derül ki, hogy folyamatos, 

mert akkor nem lenne szükség a 65 db oltás beszerzésére. Felhívta a figyelmet arra is, hogy a többi 

oltásokra vonatkozóan is le fog járni a szerződés. Megjegyezte, hogy a következő évre szóló oltóanyag 

beszerzéssel is el vannak késve, véleménye szerint a korábbi válaszokkal meg lett vezetve. Szeretné, ha 

valós válaszokat kapna a feltett kérdéseire.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a hatósági osztállyal folyamatosan egyeztetik az 

ajánlatkérést. A tavalyi évhez hasonló ütemezéssel fognak tudni szerződést kötni. A közbeszerzési 

értékhatár alatti értékhatár rendje szerint fogják a kiválasztási munkacsoport elé terjeszteni a témát. 

Utánajárást igényel még a bárányhimlő elleni oltásoknál az, hogy az a központi költségvetésben 

biztosított-e. Ha igen, akkor ez nem fog szerepelni az eljárást indító felhívásban. Több cégtől érkezett a 

múlt héten tájékoztató, hogy a Silgard helyett, ami kivezetésre kerül, más oltóanyagot ajánlanak.  

 

dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, van egy szakbizottság, akinek kompetenciája, hogy erről 

állást foglaljon. Miért a kiválasztási munkacsoport dönti el, mit és hogyan rendeljenek? Ha erről korábban 

egyeztetnek, pontosan meg tudja mondani, hogy a varicella oltás finanszírozását 2019. január 1-től 

biztosítja az Állam, így erre az évre még folytatni kell az oltási programot. Az ESZB az esetlegesen 

felszabaduló pénzösszegek vonatkozásában a véleményét még nem alkotta meg, mert nem volt ismert, 

mennyi forrás van. Javaslata lesz az oltóanyagok beszerzésének más módjára, ami a jogszabályoknak és a 

közbeszerzési munkacsoport kompetenciájának megfelelő, jóval kedvezőbb áron, mint ahogy ezt tavaly 

intézték. Megnézte azt is, melyik nagy cégtől lehet közvetlen ajánlatot kérni.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a Pedagógus és Semmelweis napi rendezvényeket az előző években is 

támogatták. A Semmelweis nap finanszírozásának kérdése a TSPBB elé került, ott költségvetési fedezet 

erre a programra nincs, ezért került a bizottság elé. Az utóbbi időben kb. 150-200 ezer forinttal 

támogatták a rendezvényeket, meghívókra, virágcsokrokra, illetve vendéglátásra adtak támogatást.  Mivel 

ennek költségvetési fedezete konkrétan nincs, a kiemelt állami és önkormányzati rendezvények sorról 

lehetne fedezni az összeget. A sor azonban alul van tervezve, azt májusban az általános tartalék terhére 

350 E Ft-tal, kedvező döntés esetén fel kell tölteni.  

Módosító javaslata az volt, hogy a Pedagógus napot 200 E Ft-tal, a Semmelweis napot 150 E Ft-tal 

támogassák. Ha javaslata elfogadásra kerül 6.a) pont lenne a Pedagógus nap támogatása 200 E Ft-tal 

meghívókra, oklevelekre, virágcsokrokra és vendéglátásra, 6.b) pont lenne a Semmelweis nap támogatása 

150 E Ft-tal  ugyanazokra a tételekre és 6.c) lenne, hogy a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek a rendezvények megfinanszírozását összesen 350 E Ft-ból a kiemelt állami és önkormányzati 

sor terhére és egyben utasítja a polgármestert hogy a májusi költségvetés módosításakor a 350 E Ft-ot 

vezesse át az általános tartalék terére.  

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy ezt le kellene egyeztetni. 

 

dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a Semmelweis nap tavaly 600-700 E Ft-ba került. A 

TSPBB kifogása az volt, hogy erre az összegre a szakorvosi rendelőintézet pályázott, holott a 

Semmelweis nap nem tekinthető sporteseménynek, de a társadalmi kategóriába sem sorolható. Ha városi 

rendezvényről van szó, akkor ne adják oda másnak az összeget.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a város alkalmazottait köszönti a város ezeken a napokon. 

Célszerűbb lenne, ha a rendezés nagy része a művelődési központnál jelenne meg. A rendezvények nagy 

része az övék, de pályázatot is lehetne kiírni. A városi ünnepi programban nem szerepel, hagyománynak 

viszont hagyomány, nem lenne célszerű megszakítani.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye az volt, ha ez a művelődési háznál lenne, a szervezésére 

költségvetést kellene bekérni. Rögzíteni kellene, hogy meghívókról, virágról van szó. Javasolnák a 

művelődési háznak, hogy az Oroszlányon működő előadóművészettel foglalkozó civil szervezeteket 

kérjék fel, hogy jótékonysági céllal lepjék meg a pedagógusokat és az egészségügyi dolgozókat.  
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy  2017. évben egyeztettek a pedagógusokkal és ők vállalták, 

hogy minden évben más-más intézmény gyermekei készítenek műsort. A pedagógusok esetében meg van 

oldva a fellépők kérdése. 

 

Székely Antal bizottsági tag javasolta, hogy a két állami szervet keressék meg és egyeztessenek velük, 

hogy hozzájárulnak-e a rendezvényhez. Annak nincs értelme, hogy mindketten szerveznek egy 

rendezvényt. Továbbra is javasolta, hogy a hivatal munkatársai egyeztessenek a két fenntartóval és a 

szándékot tudják meg.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a javasolt döntéssel az önkormányzatnál marad az összeg, az 

önkormányzat fogja koordinálni a rendezvényeket.  

 

17 óra 52 perckor Rajnai Gábor alpolgármester elhagyta a bizottság ülését.  

 

Papp Péter elnök ismét ismertette módosító javaslatát. 

A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy a Pedagógus napot 200 E Ft-tal támogassák meghívókra, 

oklevelekre, virágcsokrokra és vendéglátásra a kiemelt állami és önkormányzati rendezvények sor 

terhére, a Semmelweis napot támogassák 150 E Ft-tal meghívókra, oklevelekre, virágcsokrokra és 

vendéglátásra a kiemelt állami és önkormányzati rendezvények sor terhére. A polgármester a májusi 

költségvetés módosításánál a 350 E Ft-ot vezesse át az általános tartalék terhére.  

 

Székely Antal bizottsági tag továbbra is kérte, hogy kérjék fel a hivatalt, hogy a rendezéssel 

kapcsolatosan egyeztessen a fenntartókkal. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak módosító javaslatáról azzal, hogy a hivatal egyeztessen a fenntartókkal a rendezvény 

rendezésével kapcsolatosan. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

69/2018. (IV.23.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta azon módosító 

javaslatot, hogy a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Pedagógus napot 200 E 

Ft-tal támogassák meghívókra, oklevelekre, virágcsokrokra és vendéglátásra a kiemelt állami és 

önkormányzati rendezvények sor terhére, a Semmelweis napot támogassák 150 E Ft-tal meghívókra, 

oklevelekre, virágcsokrokra és vendéglátásra a kiemelt állami és önkormányzati rendezvények sor 

terhére. A polgármester a májusi költségvetés módosításánál a 350 E Ft-ot vezesse át az általános tartalék 

terhére. Felkéri a Polgármesteri Hivatal munkatársait, hogy a rendezvény rendezésével kapcsolatosan 

egyeztessenek a két fenntartóval.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

A bizottság a módosított előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

70/2018. (IV.23.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést azzokkal a 

módosításokkal, hogy további határozati pontok kerülnek a határozati javaslatba: 

5.a) Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a kártalanításként fizetendő 14,6 M Ft-ot 

tudomásul vette, ezen összeget úgy tekintette, ami az áfát is tartalmazta. 

5.b) Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem ért egyet a további 3.103.937 Ft 

megfizetésével és kéri a végzés ellen fellebbezési kérelem benyújtását.  

6.a) Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pedagógus napot 200 E Ft-tal támogatja 

meghívókra, oklevelekre, virágcsokrokra és vendéglátásra a kiemelt állami és önkormányzati 

rendezvények sor terhére.  

6.b) Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Semmelweis napot 150 E Ft-tal támogatja 

meghívókra, oklevelekre, virágcsokrokra és vendéglátásra a kiemelt állami és önkormányzati 

rendezvények sor terhére.  

6.c) Utasítja a polgármestert, hogy a májusi költségvetés módosításánál a 350 E Ft-ot vezesse át az 

általános tartalék terhére, továbbá felkéri a Polgármesteri Hivatal munkatársait, hogy a rendezvény 

rendezésével kapcsolatosan egyeztessenek a két fenntartóval.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Ezt követően Papp Péter elnök szünetet rendelt el. 

 

SZÜNET 

17:56-18:06 

 

 

A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. 2017. évi beszámolója 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság azzal fogadta el az előterjesztést, hogy az 

ütemezett költségekről még tárgyalnak. Az előterjesztés kiegészítésben szereplő tájékoztatás véleménye 

szerint kedvező. Azonban ha továbbra is ilyen magas lesz a költség, akkor az egész rendszert felül kell 

vizsgálni.  

 

Papp Péter elnök egyetértett képviselőtársa véleményével, emeljék meg az összeget, de ha még így is 

veszteség képződik, akkor vizsgálják felül a rendszert.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy minden évben volt a rendszerben változás, ami 

költségváltozást okozott. Igazán az elmúlt 3 évben volt olyan változás, ami drágított. Egyet az 

önkormányzat kérése okozott, azt kellene majd felülvizsgálni.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés kiegészítés tudomásul vételéről.  

Elmondta még, ha a veszteség hasonló mértékben nő a szakbizottságok az egész finanszírozási rendszert 

áttekintik.  

 

A bizottság az előterjesztés-kiegészítés tudomásul vételét nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag 

részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

71/2018. (IV.23.) PB határozata 

„A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. 2017. évi beszámolója” című 

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága tudomásul vette „A 

Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. 2017. évi beszámolója” című előterjesztés-

kiegészítést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló 2018. évi támogatási megállapodások 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

72/2018. (IV.23.) PB határozata 

„A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló 2018. évi támogatási 

megállapodások” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló 2018. évi 

támogatási megállapodások” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság egyhangúlag elfogadta az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

73/2018. (IV.23.) PB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Térfigyelő kamerarendszer fejlesztése 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság egyetértett a fejlesztési igényekkel, a 

prioritást is megfelelőnek találták. Egy dolgot kértek a jövőbeni üzemeltetési költségek, valamint a 

várható meghibásodási költségek csökkentése érdekében, jegyző asszony vizsgáltassa meg, a jelenlegi 

rendőrségi antennák áttelepítését, és legyen konkrét ajánlat arra is, hogy feltelepítsék a víztoronyra. Így a 
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jövőbeni fejlesztéseknek meglenne a műszaki alapja, csökkenthető lenne az elektromos szennyezés is, és 

a fent lévő aktív elemek is csökkenthetők lennének. Ha a forrás igényeket látják, akkor döntenek majd 

róla.  

 

Németh Ferenc bizottsági tag elmondta, hogy a telepítendő kamerák helyénél meg van jelölve a Dózsa 

György utca – Zichy Mihály utca kereszteződés. Véleménye szerint az egy szűk terület, közel vannak az 

ingatlanok. Remélte, hogy nem a kertek lesznek vele megfigyelve.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy amint megvan a terv, hogy milyen kamerák lesznek 

elhelyezve, akkor fognak majd egyeztetni. 

 

Németh Ferenc bizottsági tag elmondta, hogy húsvétkor több autórongálás történt Oroszlányban, mely 

elég nagy területet ölelt fel. Senki nem vette észre csak másnap reggel. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy már 5 éve mondja azt, hogy minek fejlesztik a rendszert, ha nem 

jutnak el odáig, hogy azt nézzék is. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag bizottsági tag a bizottság figyelmébe ajánlotta az előterjesztés 3. oldalán 

lévő statisztikát. Amennyiben van eljárás, a visszakeresés működik.  

 

Papp Péter elnök elmondta, azért javasolta, hogy az esti, éjszakai órákban nézzék a kamerákat, mert 

akkor történnek a bűncselekmények. Bűnmegelőzésre is lehetne használni a rendszert, ne a visszakeresés, 

hanem a megelőzés legyen a cél.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag javasolta, hogy vessék ezt fel a képviselő-testületi ülésen.  

 

dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, igaz, hogy a Závory utca végén, a Svandaberki-patak melletti 

területet rendszeresen takarítják, de hamar feltelik szeméttel és a közterület-felügyelet többször késve 

érkezik. Véleménye szerint ott kamera nélkül nem lehet megszűntetni a szemétlerakást.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a meglévő mobil kamera mellé lehetne még többet 

alkalmazni az ilyen helyeken.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

74/2018. (IV.23.) PB határozata 

a „Térfigyelő kamerarendszer fejlesztése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Térfigyelő kamerarendszer fejlesztése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

A 2018. évi önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatásáról szóló központi pályázattal 

kapcsolatos döntések 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, megvizsgálták, mi az a pályázati feltétel amit teljesíteni tudnak. A 

belterületi utak, járdák, hidak felújítása sor van úgy előkészítve, hogy arra be tudják nyújtani a pályázatot. 

50 % önerőt kell hozzá biztosítani, a Népekb.-Irinyi tengelynél a költségvetés már tartalmaz összeget, így 

az önerőről sem kell dönteni, az rendelkezésre áll. Amennyiben a pályázat nyer, az összeget az óvoda 
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felújítására át lehet csoportosítani.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

75/2018. (IV.23.) PB határozata 

„A 2018. évi önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatásáról szóló központi 

pályázattal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A 2018. évi önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatásáról 

szóló központi pályázattal kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  
 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

   

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

76/2018. (IV.23.) PB határozata 

önkormányzati szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az 

önkormányzati szerződésekről szóló előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 18 óra 26 perckor 

bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

K. m. f. 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


